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Výročná správa Rady školy pri SZŠ v Dolnom Kubíne za kalendárny rok 2021 

    

 Na konci decembra 2021 mala rada školy toto zloženie: za pedagogických 

pracovníkov – Mgr. Margita Snováková, Mgr. Tatiana Olbertová, za nepedagogických 

zamestnancov školy – p. Mlynarčíková, zástupcovia rodičov – p. V. Holúbková, p. M. 

Juráková, p. Laš, zástupca žiakov – Rebeka Kormaňáková, delegovaní zástupcovia 

zriaďovateľa: Mgr. Miroslav Dráb, PhDr. S. Pekarčíková, Mgr. Mgr. Bibiana Jančiová, Ing. 

Ján Prílepok .  

 Členovia rady školy v kalendárnom roku 2021 hlasovali per rollam v mesiacoch: apríl,  

máj, október. Riadne zasadanie bolo vzhľadom k pandemickej situácii zrušné. 

V mesiaci apríl 2021 prebehlo hlasovanie per rollam, na základe ktorého RŠ schválila Návrh 

počtu tried a žiakov pre externé štúdium praktická sestra 5361 N 24 žiakov – 1 trieda a sanitár 

5371 H  – 1 trieda v šk. roku 2022/2023. a zobrala na vedomie Výročnú správu RŠ za 

kalendárny rok 2020.  

V mesiaci máj per rollam RŠ prijala súhlasné stanovisko k Návrhu na počet tried a počet 

žiakov pre denné štúdium praktická sestra 5361 M v šk. r. 2022/2023- 60 žiakov - 2 triedy.  

Nakoľko nám v júni ukončila štúdium žiačka- členka rady školy, v septembri bola zvolená 

nová  zástupkyňa za žiakov- Rebeka Kormaňáková a delgovaná za ŽSK Mgr. Bibiana 

Jančiová (vystriedala pani Mgr. Janku Školovú).     

Vzhľadom k mimoriadnej pandemickej situácii, ktorá bránila v riadnom zasadnutí, tak 

v októbri sa konalo hlasovanie per rollam, kde RŠ berie na vedomie správu o Výchovno-

vzdelávacej činnosti a hospodárení školy. 

 Rada školy nemá vlastný majetok a finančnú úhradu nákladov na ustanovenie 

a činnosť rady školy zabezpečuje riaditeľ školy a zástupca školy. 

 

V Dolnom Kubíne dňa 15. marec 2022        Vypracovala Predsedníčka 

       Mgr. Margita Snováková 


